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Ontmoeting met een parlementaire delegatie van Montenegro 

 
Kamerlid David Geerts, Ondervoorzitter van de werkgroep Balkan van de Belgische IPU-Groep 
ontmoette de Voorzitter en leden van de “Nationale Raad voor Europese Integratie” van 
Montenegro. Ook Kamerleden Christiane Vienne en 
Stefaan Vercamer namen deel aan de vergadering. 

 
De heer Nebojsa Medojevic, Voorzitter van de 
“Nationale Raad voor Europese Integratie” van 
Montenegro, legde uit dat deze Raad wordt 
voorgezeten door een parlementslid van de 
oppositie. Behalve parlementsleden, bestaat de Raad 
ook uit vertegenwoordigers van de civiele 
maatschappij en experts. 
 
De “Nationale Raad voor Europese Integratie” 
begeleidt het Europees integratieproces en men stelt vast dat zowel de politieke meerderheid als 
de minderheid in Montenegro een eensgezinde, positieve benadering hebben ten aanzien van dit 
integratieproces.  
 
De “Nationale Raad voor Europese Integratie” van 
Montenegro heeft zich voor zijn samenstelling en 
werkwijze laten inspireren op het model van Kroatië, 
dat met een gelijkaardig orgaan het integratieproces 
heeft begeleid. De Europese Unie verwacht van een 
kandidaat-lidstaat veel inspanningen en de Nationale 
Raad voor Europese Integratie heeft intensieve 
contacten met Kroatië dat de onderhandelingen 
heeft voltooid en, na een referendum, 
hoogstwaarschijnlijk in 2013 zal toetreden tot de EU. 
 
De Europese Commissie heeft geoordeeld dat Montenegro goede vorderingen heeft gemaakt. De 
toetredingsonderhandelingen met Montenegro worden naar alle waarschijnlijkheid in juni 2012 
geopend.  
 
Tijdens de vergadering kwamen ook de inspanningen ter sprake die nog moeten worden geleverd 
op het domein van de rechtsstaat, de fundamentele rechten, en de bestrijding van corruptie en 
georganiseerde criminaliteit.  
 
De heer Nebojsa Medojevic gaf een toelichting over de werkbezoeken van de Nationale Raad aan 
de Duitse Bundestag en het Parlement in Nederland.  
 
David Geerts en Stefaan Vercamer beantwoordden ook vragen over de Belgische 
regeringsvorming. Beide delegaties zegden toe verdere contacten met elkaar te zullen 
onderhouden.  


